
 

 
 
 
 
 
Høringssvar fra skolebestyrelsen på Hedegårdsskolen: Bidrag til budget. 
 
Skolebestyrelsen på Hedegårdsskolen siger først og fremmest tak for at vi får mulighed for at 
bidrage med vores synspunkter til budgettet, så tidligt i forløbet. Dette på trods af, at det aldrig er 
nemt, når budgettet reduceres med en så betydelig størrelse.  
 
Som vanligt vil skolebestyrelsen kun forholde os til budget spareforslag inden for vores eget 
området.  
 
Skolebestyrelsen ser en mulighed for at spare betydelige ressourcer på det specialiserede område. 
Ballerup kommune kunne med fordel hjemtage en del børn fra private specialskoler og andre 
specialiserede tilbud. Det er meget dyre tilbud, som vi bør kunne gøre billigere. I det mindste bør 
Ballerup kommune lave en analyse af de økonomiske muligheder for dette. En tanke der i øvrigt 
allerede skulle været startet i foråret 2022, men som aldrig er blevet i værksat.  
 
En anden klar fordel er helt indlysende, at vores børn bliver i nærområdet og ikke skal køres i 
busser i op til to timer hver dag. Desuden vil legemuligheder i fritiden øges betragtelig ved at have 
sin skolegang tæt på hjemmet 
 
 
På vegne af skolebestyrelsen på Hedegårdsskolen, 
 
 
Rasmus D. Jensen, formand 
 


